
Arvoisa elinkeinojaosto, 

 

Olemme nuorisovaltuuston kanssa saaneet loistavasti paikkoja kaupungin 

toimielimissä ja yhteistyömme kaupungin virkamiesten ja päättäjien kanssa on 

toiminut viimeisen valtuustokauden melkeinpä moitteettomasti. Olemme 

nuorisovaltuuston kanssa hyvin kiitollisia tästä. 

 

Lähiaikoina olemme pohtineet olisiko mahdollista, että me saisimme myös 

edustuspaikan elinkeinojaostosta. Monissa muissa kunnissa kuten Riihimäellä, on 

elinkeinojaostoa muistuttava elinvoimalautakunta, jossa nuorisovaltuustolla on 

edustuspaikka ja he ovat nähneet sen hyvin tarpeelliseksi. 

 

Nuorisovaltuuston edustajien läsnäolo on todettu hyväksi muissa kaupungin 

toimielimissä, koska he tuovat nuorten näkökulmaa ja viestiä siitä millaisen 

Savonlinnan nuoret haluaisivat. Vaikka kokouksissa ei päätettäisiin nuoriin liittyvistä 

asioista on hyvä, että meidän edustajat ovat läsnä kokouksessa, koska silloin 

olemme aina valmiita vastaamaan nuoriin liittyviin kysymyksiin.  

 

Elinkeinojaoston kokouksissa on muun muassa käyty läpi Sapkoon liittyviä 

kysymyksiä, joka on nuorille hyvin tärkeä harrastusmahdollisuus ja muutenkin tuo 

nuorille kulttuurielämyksiä. Elinkeinojaosto myös rahoittaa sellaisia hankkeita, jotka 

ovat tukeneet nuorten asioita ja osallisuutta, kuten LähdeVaikuttaa.  

 

Meidän nuorisovaltuusto on hyvin tietoinen, että elinkeinojaostossa on 

vaitiolovelvollisuus, kuten monissa muissa toimielimissä ja on itsestäänselvyys, että 

aiomme noudattaa sitä, jos saamme edustuspaikat. 

 

Joten kyseisiin asioihin vedoten pyydän teitä, arvoisa elinkeinojaosto, myöntämään 

meille yhden nuorisovaltuuston edustajan paikan ja sen lisäksi yhden varaedustaja 

paikan. Näin takaamme nuoren osallisuuden kyseisessä toimielimessä.  

 

Terveisin, 

Saara Laukkanen, Savonlinnan nuorisovaltuuston puheenjohtaja 

 


